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Obecni według załączonej listy obecności - załączniki nr 1, 2 do protokołu.  
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy, Pan Stanisław Malczyk, o godz. 15.15 otworzył sesję  
i po powitaniu obecnych oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób, stanowi sesję prawomocną do podejmowania uchwał.  
 
Ad. 2 
Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe porządek obrad dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 
Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Wręczenie zaświadczenia Panu Kazimierzowi Adamczykowi o wyborze na 

Wójta Gminy Ornontowice przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej. 
5. ZłoŜenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta Gminy. 
6. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
7. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
8. Omówienie projektów uchwał dotyczących stawek podatków lokalnych na 

2007 rok – podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wysokości stawek podatku od nieruchomości, zwolnień oraz wzorów deklaracji  

i informacji podatkowych w podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego na 
terenie Gminy Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku, 

b) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie 
Gminy Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku, 

c) ustalenia wysokości stawek podatku (lub opłaty) od posiadania psów i 
zwolnień z tego podatku na terenie Gminy Ornontowice od 1 stycznia 2007 
roku, 

d) wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy Ornontowice od  
1 stycznia 2007 roku, 

e) wysokości stawek opłaty administracyjnej na terenie Gminy Ornontowice od  
1 stycznia 2007 roku. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie : 
a) zmian budŜetu gminy na rok 2006, 
b) udzielenia dotacji celowej przez Gminę Ornontowice dla Gminy Tychy, 
c) ustalenia składu Rady Społecznej samodzielnego publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Ornontowicach do wymagań określonych w ustawie z dnia  
30 września 1991r. o zakładach opieki zdrowotnej, 

d) wynagrodzenia dla Wójta Gminy, 
e) przyznania limitu kilometrów dla Wójta Gminy na przejazdy słuŜbowe własnym 

samochodem. 
10. Wprowadzenie do tematu dot. budŜetu Gminy Ornontowice na rok 2007 przez 

Wójta Gminy. 
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11. Sprawy bieŜące.  
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy akceptują porządek 
w treści, która została odczytana.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 i 5 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Danuta Jasielczuk stosownie do 
art. 22 ustawy z dnia 20 czerwca 2002 r. o bezpośrednim wyborze wójta, burmistrza i 
prezydenta (Dz. U. Nr 113, poz. 984 z późn. zm.) dokonała uroczystego wręczenia 
Zaświadczenia jednocześnie informując, iŜ Pan Kazimierz Adamczyk został wybrany 
Wójtem Gminy Ornontowice w wyborach, które odbyły się w dniu 12 listopada 2006 r. 
W dalszej części wybrany w bezpośrednich wyborach Wójt Gminy Ornontowice 
złoŜył uroczyste Ślubowanie o treści: „Obejmując urząd Wójta Gminy Ornontowice, 
uroczyście ślubuję, Ŝe dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd 
sprawował będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Tak 
mi dopomóŜ Bóg.”   
Pan Kazimierz Adamczyk poprzez złoŜenie uroczystego ślubowania uzyskał 
uprawnienia do wykonywania funkcji Wójta Gminy Ornontowice. 
 
Ad. 6 
Na poprzedniej sesji nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 7 
Przewodniczący Komisji Stałych, których posiedzenia odbyły się od ubiegłej sesji 
Rady Gminy, odczytali protokoły z przedmiotowych posiedzeń. 
 
Do przedstawionych protokołów radni nie wnieśli uwag. 
 
Ad. 8 
a) Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie wysokości 
stawek podatku od nieruchomości, zwolnień oraz wzorów deklaracji  
i informacji podatkowych w podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego na terenie 
Gminy Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku. 
 
Zabierając głos Pani Skarbnik wspomniała, Ŝe radni otrzymali „Prognozowany 
wymiar podatku od nieruchomości osób fizycznych w 2007 roku” (załącznik nr 3).   
 
Oznajmiła, Ŝe zaproponowano 90% maksymalnej stawki podatku Ministra Finansów, 
a w przypadku działalności gospodarczych – 100% stawki. Pani Skarbnik podkreśliła, 
Ŝe w przypadku obniŜania stawek Minister wylicza równieŜ obniŜoną subwencję dla 
gminy. 
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Przewodniczący Rady dodał, Ŝe Komisja BudŜetu i Mienia na swojej komisji 
zaakceptowała proponowane wysokości stawek podatkowych. 
 
Radny Szołtysek zaproponował aby w pozycji „pozostałe grunty” stawka wynosiła 
0,29 zł co daje 85% stawki podatku. 
Przewodniczący poddał propozycję pod głosowanie – radni większością głosów 
zadecydowali o pozostawieniu zaproponowanej wstępnie 90% stawki – 0,31 zł. 
 
Radny Kotyczka zainteresowany był pojęciem „osoby nie prowadzące gospodarstwa 
rolnego.” Pani Skarbnik oznajmiła, Ŝe dotyczy to osób mających grunty rolne poniŜej 
hektara. Stosowne dane podatnik wykazuje w informacji. 
  
Szczegółowych wyjaśnień w zakresie wyliczeń wysokości podatków udzielały 
równieŜ Panie Inspektor Wydziału Finansowego i BudŜetu - Renata Profaska oraz 
Teresa Malczyk. 
 
Radny Zientek zainteresowany był wysokością stawki dot. działalności gospodarczej 
w odniesieniu do osób fizycznych. Pani Skarbnik oznajmiła, Ŝe nie moŜna w tym 
przypadku rozgraniczać osób fizycznych prowadzących działalność gospodarczą od 
osób prawnych, prowadzących taką działalność. 
 
W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie.  
 

Uchwała Nr III/11/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: wysokości stawek 
podatku od nieruchomości, zwolnień oraz wzorów deklaracji i informacji 
podatkowych w podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego na terenie Gminy 
Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku, na aktualny stan obecnych 15 radnych, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
b) Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie: określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie Gminy 
Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku.  
 
Pani Skarbnik oznajmiła, Ŝe do projektu wprowadzono zmianę - wykreślono zapis 
dot. uzaleŜnienia wysokości stawki podatku od posiadania bądź nieposiadania 
katalizatora. Dodała, Ŝe większość gmin zaniechało takiego podziału poniewaŜ 
kwestia zweryfikowania tej sytuacji jest sprawą bardzo trudną. 
 
W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie.  
 

Uchwała Nr III/12/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie Gminy 
Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku, na aktualny stan obecnych 15 radnych, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 
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c) W dalszej części Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości stawek podatku od posiadania psów i zwolnień z tego podatku 
na terenie Gminy Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku.  
 
W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie.  
 

Uchwała Nr III/13/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: ustalenia wysokości 
stawek podatku od posiadania psów i zwolnień z tego podatku na terenie 
Gminy Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku, na aktualny stan obecnych 15 
radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 
 

d) Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wysokości 
stawek opłaty targowej na terenie Gminy Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku.  
 
Pani Skarbnik dodała, Ŝe w gminie Ornontowice z tego tytułu wpływ środków do 
budŜetu jest niewielki. 
  
Radny Jaskółka zainteresowany był czy jest tą uchwałą uregulowana równieŜ 
odpłatność za ustawianie karuzel. Pani Skarbnik odpowiedziała, Ŝe tę sprawę 
reguluje odrębne Zarządzenie Wójta.  
 
W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie.  
 

Uchwała Nr III/14/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: wysokości stawek 
opłaty targowej na terenie Gminy Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku, na 
aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 7  do protokołu. 

 
e) Kolejno odczytany został projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty 
administracyjnej na terenie Gminy Ornontowice od 1 stycznia 2007 roku.  
 
W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie.  
 

Uchwała Nr III/15/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: wysokości stawek 
opłaty administracyjnej na terenie Gminy Ornontowice od 1 stycznia 2007 
roku, na aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

 
 

Ad. 9 
W kolejnym punkcie porządku obrad odczytany został projekt uchwały w sprawie: 
zmian budŜetu gminy na rok 2006.  
 
Projekt w/w uchwały został wcześniej uzgodniony z Komisją BudŜetu i Mienia.  
 
Pani Skarbnik oznajmiła, Ŝe gmina otrzymała zwiększoną część oświatową subwencji 
ogólnej. Wójt dodał, Ŝe podpisane zostało porozumienie międzygminne dot. 
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udzielenia dotacji celowej dla Gminy Tychy, z czym ściśle związany jest kolejny  
projekt uchwały.  
 

Radny Kaczor zainteresowany był przeznaczeniem środków finansowych na „osłony 
na drzewka”. Odpowiedzi udzieliła Pani Aleksandra Malczyk, która wspomniała, Ŝe 
kwota 2500 zł to nagroda, jaką otrzymała gmina za zajęcie 3 miejsca w konkursie 
organizowanym przez Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego, pn. „PIĘKNA 
WIEŚ WOJEWÓDZTWA ŚLĄSKIEGO”. Dodała, Ŝe Gmina Ornontowice otrzymała 3 
nagrodę w konkursie”, w kategorii: „Najlepsze przedsięwzięcie odnowy wsi” za akcję 
„Bzy Ornontowickie”. Urząd Marszałkowski wyraził zgodę na przeznaczenie środków 
finansowych na przedmiotowe osłonki, które zostaną zamontowane na drzewach 
przy parkingach. 

W związku z brakiem dyskutantów przystąpiono do głosowania, w wyniku którego: 
 

Uchwała Nr III/16/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zmian budŜetu Gminy 
na rok 2006, na aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 9  do protokołu 

 
b) W dalszej części przedstawiony został projekt uchwały w sprawie udzielenia 
dotacji celowej przez Gminę Ornontowice dla Gminy Tychy. Głos zabrał Wójt, który 
podkreślił, Ŝe są to koszty związane z administracją, która zajmuje się prowadzeniem 
usług komunikacyjnych. Wójt dodał, Ŝe Miasto Tychy uwaŜało, Ŝe dopłaca do 
wszystkich tych gmin, którym PKM Tyski świadczy swoje usługi komunikacyjne, w 
związku z czym trzeba się podzielić kosztami poniewaŜ są one dość znaczne. Wójt 
podkreślił, Ŝe są to koszty typowo administracyjne poniewaŜ gmina uiszcza stosowne 
opłaty za wozokilometry. Udzielenie tej dotacji pozwoli na rozliczenie się z Miastem 
Tychy za 2006 rok z tytułu transportu zbiorowego. 
 
Radny Kaczor zainteresowany był dlaczego musimy płacić Miastu Tychy skoro juŜ 
płacimy za wozokilometry. Wójt oznajmił, Ŝe dochody, które wpływają do PKM-u 
składają się z wozokilometrów, za które płaci gmina oraz z udziałów w całym 
przedsięwzięciu pasaŜerów, którzy płacą za bilety. Koszt, który ma płacić gmina 
trzeba by przerzucić na pasaŜerów, aby nie powodować jeszcze wzrostu cen biletów. 
Wójt podał równieŜ informacyjnie, Ŝe prawdopodobnie będziemy częścią KZK GOP. 
 
W związku z brakiem dyskutantów przystąpiono do głosowania, w wyniku którego: 

 
Uchwała Nr III/17/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: udzielenia dotacji 
celowej przez Gminę Ornontowice dla Gminy Tychy, na aktualny stan obecnych 
15 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10  do protokołu 

 
c) W kolejnym podpunkcie Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia składu Rady Społecznej samodzielnego publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Ornontowicach do wymagań określonych w ustawie z dnia 30 września 
1991r. o zakładach opieki zdrowotnej.  
 
Wójt wyjaśnił, Ŝe równieŜ kadencyjne są składy Rad Społecznej. Oznajmił, Ŝe 
Przewodniczącym Rady Społecznej jest Wójt Gminy. Wójt dodał, Ŝe w ciągu roku 
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odbywają się minimum 2 posiedzenia Rady Społecznej. Przewodniczący Rady 
poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Rady Społecznej. Do prac w Radzie 
Społecznej zgłosili się: radny Bijak, radny Jaskółka, radny Mozgalik. Większość 
radnych opowiedziała się za takim składem Rady Społecznej.  
 
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały 
pod głosowanie. 
  

Uchwała Nr III/18/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: ustalenia składu Rady 
Społecznej samodzielnego publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Ornontowicach do wymagań określonych w ustawie z dnia 30 września 1991r. 
o zakładach opieki zdrowotnej, na aktualny stan obecnych 15 radnych, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11  do protokołu 

 
d) Następnie radni dyskutowali nad projektem uchwały w sprawie wynagrodzenia dla 
Wójta Gminy. Zabierając głos Wójt oznajmił, Ŝe proponuje pozostawienie wysokości 
jego wynagrodzenia na poziomie wynagrodzenia z roku bieŜącego.  

 
Uchwała Nr III/19/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: wynagrodzenia dla 
Wójta Gminy, na aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12  do protokołu 

 
e) W dalszej części Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przyznania 
limitu kilometrów dla Wójta Gminy na przejazdy słuŜbowe własnym samochodem. 
Wójt zwrócił się z prośbą o utrzymanie ilości 300 km (tak jak to było w dotychczas 
obowiązującej uchwale). Dodał, Ŝe ilość ta jest liczona proporcjonalnie do 
przepracowanych dni pracy. 
 

Uchwała Nr III/20/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: przyznania limitu 
kilometrów dla Wójta Gminy na przejazdy słuŜbowe własnym samochodem, na 
aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu, na aktualny stan obecnych 15 radnych, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13  do protokołu 

 
Ad. 10. 
Wójt wspomniał, Ŝe do Biura Rady 15 listopada br. trafił projekt budŜetu gminy na rok 
2007. Aktualnie czekamy na opinię RIO o przedłoŜonym projekcie. 

 
Wójt oznajmił, Ŝe prawdopodobnie w III kwartale 2007r. rozpocznie się składanie 
materiałów do konkursów, w trakcie których będzie rozstrzygane czy środki  
z funduszy strukturalnych będą przyznane czy teŜ nie.  

 
Następnie Wójt wymienił kilka informacji na temat kwot zawartych w projekcie 
budŜetu: 

 
1.Dochody ogółem w wysokości – 16 059 220 zł w tym dotacje na realizację zadań z 
zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych gminie w wysokości  
– 944 248 zł 
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2.Wydatki ogółem w wysokości – 16 284 220 zł w tym: wydatki na realizację zadań z 
zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych gminie w wysokości –  
944 248 zł. 
 
Wójt pokrótce przypomniał o zmieniającej się na sytuacji prawnej dot. kwestii  
wyrobisk górniczych.  
 
Następnie oznajmił, Ŝe istotnym tematem, który chciałby kontynuować jest 
przebudowa wodociągów w południowej części gminy, gdzie ponoszone są znaczne 
straty. Podkreślił, Ŝe generalnie powinno się przebudować wszystkie metalowe 
wodociągi w Ornontowicach. 
 
Wójt dodał, Ŝe trzeba się skupić na tych zadaniach, które mają aktualne pozwolenia 
na budowę, co ma duŜe znaczenie w związku z koniecznością uzyskiwania decyzji 
środowiskowych, co znacznie wydłuŜa czas realizacji poszczególnych inwestycji. 
Wójt podkreślił, Ŝe trzeba zachować ostroŜność poniewaŜ projekty z pozwoleniem na 
budowę po 2 latach tracą waŜność. 
 
Wójt oznajmił, Ŝe szczegółowych informacji będzie udzielał na posiedzeniach 
Komisji, w których zamierza uczestniczyć. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o kilka informacji nt. wizji Wójta na 2 kwestie:  budowy 
pływalni oraz budowy kanalizacji.  
 
Wójt rozpoczął wypowiedź od tematu budowy krytej pływalni. Oznajmił, Ŝe na dzień 
dzisiejszy gmina dysponuje juŜ gotowym projektem z pozwoleniem na budowę. 
Stwierdził, Ŝe w momencie kiedy uzyskaliśmy pozwolenie na budowę okazało się, Ŝe 
jeŜeli inwestycja na trzeciej klasie gruntów przekracza hektar wtedy Marszałek 
nalicza opłatę – wyliczono, iŜ będzie to kwota 25 tys. zł na rok przez okres 10 lat. 
Opłatę trzeba wnieść do końca marca. Wójt dodał, Ŝe aktualnie gmina nie zapłaci tej 
kwoty poniewaŜ na przedmiotowym gruncie nie rozpoczęto faktycznie budowy i na 
całej powierzchni uprawiany był jęczmień przez RSP „Przełom” w Bujakowie jako 
uprawa rolna. Wójt oznajmił, Ŝe w celu uniknięcia konieczności regulowania opłat za 
wyłączenie gruntu z produkcji rolnej na rzecz Marszałka Województwa rozwaŜana 
jest moŜliwość podziału na etapy w/w zadania inwestycyjnego. Wyodrębnione przez 
projektanta z istniejącej dokumentacji etapy całego przedsięwzięcia będą posiadały 
odrębne pozwolenia na budowę a zakres ich opracowania (plan zagospodarowania) 
nie przekroczy powierzchni 1 ha, dopuszczonej odpowiednimi przepisami jako 
powierzchnia nie podlegająca wyłączeniu gruntu z produkcji rolnej. Zostaną przy tym 
spełnione wszystkie przesłanki przedmiotowe i podmiotowe warunkujące w/w 
działanie. 
 
Wójt dodał, Ŝe szukamy partnera, który pomógłby w realizacji tejŜe inwestycji. Koszt 
na realizację pływalni w wydaniu przekraczającym pow. 1 hektara wynosi 25 mln w 
tym 5 mln to 22% podatek VAT.  
  
Wójt poruszył równieŜ kwestię ewentualnego dopłacania do pływalni po jej 
wybudowaniu podkreślając, Ŝe miernikiem uŜyteczności tego obiektu jest przede 
wszystkim zdrowie społeczeństwa.  
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Następnie Wójt poruszył temat kanalizacji. Oznajmił, Ŝe nie chciałby doprowadzić do 
tego, Ŝe będzie trwała licytacja, które zadanie jest waŜniejsze – czy budowa pływalni 
czy budowa kanalizacji. Dodał, Ŝe w styczniu 2007r. zapadanie decyzja czy 
będziemy skłaniać się do budowy 2 oczyszczalni w Ornontowicach czy skupimy się 
na budowie 1 obiektu. Następnie nawiązał do programu „Czysta Kłodnica”, dzięki 
któremu moŜna pozyskać środki na realizację zadania. Oznajmił, Ŝe oszacowano, iŜ 
koszty skanalizowania pozostałej części gminy wyniesie 25-30 mln zł. 
 
Ad. 11 
W sprawach bieŜących przedstawiony został projekt uchwały w sprawie programu 
współpracy Gminy Ornontowice z organizacjami pozarządowymi oraz parafiami 
Kościoła Rzymsko-Katolickiego i innych kościołów czy związków wyznaniowych na 
rok 2007 w zakresie realizacji zadań publicznych określonych ustawą o działalności 
poŜytku publicznego i o wolontariacie. 
 
W związku z faktem, iŜ taka uchwała podejmowana jest kaŜdego roku, nie wywiązała 
się Ŝadna dyskusja, toteŜ przystąpiono do głosowania. 
  

Uchwała Nr III/21/06 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: programu współpracy 
Gminy Ornontowice z organizacjami pozarządowymi oraz parafiami Kościoła 
Rzymsko-Katolickiego i innych kościołów czy związków wyznaniowych na rok 
2007 w zakresie realizacji zadań publicznych określonych ustawą o działalności 
poŜytku publicznego i o wolontariacie, na aktualny stan obecnych 15 radnych, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 
 

 
Kontynuując ten punkt porządku obrad Przewodniczący Rady odczytał gratulacje, 
które skierował do radnych Gminy Ornontowice poseł Eugeniusz Wycisło.  
 
Ad. 12 
Interpelacje radnych nie wpłynęły. 
 
Ad. 12 
W wolnych głosach i wnioskach Przewodniczący Rady oznajmił, Ŝe w ciągu 
najbliŜszych 2 tygodni kaŜdy radny dwukrotnie na posiedzeniach Komisji będzie miał 
okazję przedstawić swoje uwagi i propozycje dot. budŜetu gminy na 2007 rok. 
Podkreślił, ze budŜet musi być zrównowaŜony. Przewodniczący zwrócił się z prośbą 
o dogłębne przeanalizowanie w/w tematu na posiedzeniach Komisji. Zwrócił przy tym 
uwagę na zaproponowaną projekcie uchwały wysokość zadłuŜenia gminy. 
 
W dalszej części głos zabrali radni. 
 
Radny Szołtysek poinformował o cyklicznie powtarzających się awariach dot. 
oświetlenia ulicznego w rejonie ulic: Cicha-Krótka. Z podobną informacją o 
okresowych przerwach w świeceniu lamp przy ulicy Zwycięstwa wystąpił radny 
Zientek, informując, Ŝe od ul. Bankowej do ul. Pośredniej nie świeci okresowo 7-8 
lamp. 
 
Radny Jaskółka zwrócił się z prośbą o rozwaŜanie moŜliwości doświetlenia ul. 
Krótkiej. 
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Radny Milanowski poruszył temat słupa energetycznego, stojącego na wprost 
budynku nr 4 i 6 przy ul. Akacjowej. Radny był zainteresowany czy jest moŜliwość 
jego usunięcia. 
 
Drugie pytanie radnego Milanowskiego dotyczyło terminu zakończenia inwestycji dot. 
rozbiórki budynku nr budowlany 8 przy ul. Akacjowej. 
 
Radny Kaczor zainteresowany był wynikami przetargów, który miały miejsce w dniu 
dzisiejszym. 
 
Radny Machulik poprosił o odpowiedź na pytanie czy odbył się juŜ przetarg na 
zorganizowanie „akcji zima”. 
 
Krótkich odpowiedzi na w/w pytania udzielił radnym Zastępca Wójta. 
 
Przewodniczący Rady podał informacyjnie, Ŝe Rozstrzygnięciem Nadzorczym z dnia 
28.11.2006 Wojewoda Śląski stwierdził niewaŜność uchwały Nr LVI/391/06 Rady 
Gminy Ornontowice z 19.10.2006 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla ZGKiW w 
Ornontowicach.  
 
Wójt poruszył pokrótce temat oświetlenia gminnego, informując zebranych, Ŝe od 
stycznia 2007r. rozpoczną się prace nad całością oświetlenia w gminie. Dodał, Ŝe to 
kolejny temat, którego trzeba się podjąć kompleksowo. 
 
Wójt wspomniał równieŜ, Ŝe 28 grudnia br. w Wadowicach mieszkanka Ornontowic 
otwiera wystawę poświęconą PapieŜowi Janowi Pawłowi II, zachęcając serdecznie 
radnych do wzięcia udziału w wyjeździe grupowym. 
 
Ad. 14 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 
19.45 zakończył sesję Rady Gminy Ornontowice. 
 
        
 

Przewodniczył: 
 
 

Stanisław Malczyk 
(-) Przewodniczący Rady Gminy 

 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Iwona Skrzypczyk   
 


